

Mr. Saif Al Tunajji  
Head of Issuance and Disclosure Dept.  
Securities and Commodities Authority

السيد/ سيف الطنجي المحترم،،،  
رئيس إدارة الإصدار والإفصاح  
هيئة الأوراق المالية والسلع

Mr. Saif Sayah Al Mansouri  
Head of Listed Companies Dept.  
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم،،،  
رئيس إدارة إدراج الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Date: 11/10/2015

التاريخ: 2015/10/11

O/R: L/NA/19/10/15

المرجع: ن 15/10/19

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Agthia Group PJSC Signed SPA for acquisition in Dubai & Oman**

**الموضوع: توقيع مجموعة أغذية لاتفاقية شراء شركات في دبي وسلطنة عُمان**

Agthia Group PJSC, has signed a Share Purchase Agreement for the acquisition of 100% shares of **Al Bayan Purification and Potable Water LLC, Shaklan Plastic Manufacturing Co. LLC**, the Dubai based Companies, and **Al Manal Purification and Bottling Mineral Water LLC**, the Oman based Entity.

أبرمت مجموعة أغذية ش.م.ع إتفاقية لشراء كامل الحصص بنسبة 100% لكل من شركة البيان لتنقية وتصفية المياه ذ.م.م وشركة شكلان لصناعة البلاستيك ذ.م.م، والكائنتان في دبي، وكذلك شركة المنال لتنقية وتعبئة المياه المعدنية ش.م.م والكائنة في سلطنة عُمان.

The transaction is expected to close during October 2015, following regulatory approvals, and other closing conditions.

من المتوقع إستكمال صفقة الإستحواذ خلال شهر أكتوبر 2015، بعد الاستحصال على موافقة الهيئات المختصة، وإتمام جميع الاجراءات.

Al Bayan, is a leading player in the 5 gallon bulk water segment in the UAE with presence also in Oman. Al Bayan also has a distribution capability in the UAE particularly in the Northern Emirates, where the majority of their assets are located, in addition to a manufacturing operation in Oman. Al Bayan's established manufacturing and warehousing facilities in Dubai and Ajman and Agthia's facilities which are mainly in the Abu Dhabi Emirate provide many opportunities for synergy arising from the acquisition, ranging from lower production costs to optimized usage of distribution fleets and warehousing capacity. Besides, the Oman operation will provide us with a base for potential future expansion.

البيان، هي الشركة الرائدة في قطاع إنتاج وبيع المياه من حجم 5 غالون في الامارات العربية المتحدة مع حضور لها في سلطنة عُمان. لشركة البيان قدرة عالية على التوزيع في جميع الامارات لاسيما الشمالية منها، والتي تضم مجمل أصول الشركة، بالإضافة إلى عملية التصنيع في عُمان. تُشكّل مرافق شركة البيان للتصنيع والتخزين الكائنة في دبي وعجمان، مع مرافق مجموعة أغذية القائمة بمعظمها في إمارة أبوظبي، فرصة لعملية تآزر بين أعمال الشركتين وذلك نتيجةً للإستحواذ، بحيث يتراوح ذلك التآزر من التكاليف المتدنية للإنتاج إلى الاستخدام الأمثل لأسطول التوزيع وزيادة القدرة التخزينية. بالإضافة إلى ذلك، سوف تشكل عمليات الإنتاج في عُمان قاعدةً لتمدد أعمالنا في المستقبل.

Al Bayan is an excellent strategic fit for Agthia, further consolidating our leading position in the UAE water market.

تعدّ شركة البيان خطوة إستراتيجية ممتازة لمجموعة أغذية، بحيث أنها تعزز موقعنا الرائد في سوق المياه في الامارات.

Thank You and Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Namir El Aridi  
Company Secretary



نمير العريضي  
مقرر مجلس الادارة

The Agthia Promise

A total  
commitment  
to quality,  
naturally